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Zmiešanie autority kráľa s prejavenou Božou prítomnosťou 

Sme kráľovské kňazstvo kvôli prechodu zo smrti do života 

Kraľovať skrze Krista (Rim 5:17) vo svojom živote môžeme jedine v novote života. 

Rímskym 6:4  Pohrobení sme teda s ním skrze krst v smrť, aby sme, ako Kristus vstal z mŕtvych slávou 

Otcovou, tak aj my chodili v novote života. 

Máme na výber správať sa ako Obéd-Edóm a uspokojiť sa „iba“ s požehnaním Božím na našom dome, 

alebo rozumieť autorite, ktorú nám dal a zmiešať ju s prejavenou Božou autoritou.  

Sme v neustálom zápase o to, akou Cirkvou vlastne budeme. Boh je Bohom zázrakov. Chce nám 

otvoriť oči na to, že sme povolaní do života zázrakov, pretože naše znovuzrodenie nebolo formalitou, 

ale mocným zázrakom. Dal nám svojho Ducha, ktorého príchod cez krst je obrovským zázrakom často 

sprevádzaným demonštráciou Božej moci tak silno, že to „telesný“ veriaci nedokáže spracovať.  

Skutočné uctievanie a služba Bohu je nesmierne mocná nadprirodzená vec, kedy sa hýbeme 

v duchovných oblastiach, kde Boh demonštruje svoju zázračnú moc a slávu.  

Ako Ecclesia máme autoritu pristupovať k Božej prítomnosti (Archa zmluvy) ako k súdnej stolici, 

k trónu, kde sedí spravodlivý sudca – alebo zostaneme ako cirkev, ktorá postupne stráca vieru 

v najzákladnejšie reality Kráľovstva Božieho.  

Neschopnosť dosiahnuť spravodlivosť a pomoc od ľudí v autorite (od Boha) spôsobuje stratu viery. 

Lukáš 18:2-8  Bol vraj v istom meste nejaký sudca, ktorý sa Boha nebál a človeka nehanbil. 3  A bola v 

tom istom meste akási vdova, ktorá chodila k nemu a hovorila: Pomsti ma nad mojím protivníkom a 

vysloboď ma od neho! 4  A nechcel za čas. Ale potom povedal sám v sebe: Hoci sa ani Boha nebojím 

ani človeka sa nehanbím, 5  ale preto, že mi táto vdova nedá pokoja, pomstím ju, nech mi tu nechodí 

naveky a netrápi ma. 6  A Pán povedal: Počujte, čo hovorí ten nespravodlivý sudca! 7  A čo by Boh 

nepomstil svojich vyvolených, ktorí volajú k nemu dňom i nocou, hoc aj pri nich zhovieva? 8  Ba 

hovorím vám, že ich pomstí, a to skoro. Avšak keď príde Syn človeka, či aj nájde vieru na zemi? 

Židom 4:14-16  Keď teda máme takého veľkého veľkňaza, ktorý prenikol nebesia, Ježiša, Syna 

Božieho, držme vyznanie. 15  Lebo nemáme veľkňaza, ktorý by nemohol súcitiť s našimi slabosťami, 

ale pokúšaného vo všetkom, podobne nám, bez hriechu. 16  Pristupujme teda so smelou dôverou ku 

trónu milosti, aby sme dostali milosrdenstvo a našli milosť na pomoc v pravý čas. 

Príbeh krvi 

Boží trón je trónom milosti. Práca so samotnou pravdou a právom, práca so spravodlivosťou pred 

Bohom by nás bez výnimky zabila. Božia spravodlivosť je iná ako ľudská, prísnosť zákona a pravdy je 

nekompromisná. Preto v praxi vždy Boh pracuje so zmesou pravdy a milosti. Ako kyslík a vodík. Kyslík 

je prudko reaktívny, dokonca jedovatý plyn, vodík je vysoko výbušný. Dokopy však tvoria vodu, základ 

života na zemi. Podobne je to s kyslíkom a dusíkom, ktoré spolu tvoria hlavné zložky vzduchu. (78+21 

%) 

K trónu Božej spravodlivosti sa dá pristupovať len pod prikrytím Baránkovej krvi.  

Cesta človeka k trónu je cestou prekonania prekážky hriechu a oddelenia Božej prítomnosti od 

hriešneho ľudstva, Ježišovej práce na prekonaní tejto prekážky a prelomení prístupu k Bohu cez Jeho 

telo. (Žid 4) 

Otec bol ten prvý, ktorý prelial krv a prikryl ňou hriech Adama a Evy. Odial ich do krvavej kože. 

V obraze som Ho videl, ako sa potom mení na ľudí – kňazov, ktorí pracovali s krvou obetných zvierat, 
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prikrývali hriech Izraela, avšak akokoľvek reálne to bolo, bol to stále len symbol, predobraz toho, keď 

prišiel Baránok Boží – Ježiš a pracoval s vlastnou krvou, tou skutočnou obeťou za hriechy nielen 

Izraela, ale celého sveta. Prikrýva nás svojím krvavým telom. Potom som v tom obraze videl množstvo 

ľudí, ktorí pracovali s krvou, avšak bolo to symbolické – už neprelievali krv zvierat, ani svoju, ale 

vierou pracovali v skutočnosti s tou jedinou, Baránkovou, avšak to, čo robili, bolo veľmi skutočné, krv 

naozaj pôsobila a prikrývala hriechy ľudí.  

Keď sme prikrytí krvou, môžeme pristúpiť k trónu Božej súdnej dvorany so smelosťou a nachádzať 

tam potrebnú pomoc v pravý čas – pre nás, i pre všetkých, za ktorých tam stojíme – nielen za našich 

najbližších a rodinu, ale aj za naše mestá, vodcov a národy.  

 


